

LES NOUVEAUX VISAGES DE SAINT-TROPEZ



MARIE ALLAIN

ROCK & WILD PHOTOGRAPHER

Après avoir réalisé en exclusivité, une exposition événement au sein de L'HÔTEL ERMITAGE, l'artiste MARIE ALLAIN qui multiplie les contrats et les projets artistiques, expose ses dernières œuvres au cœur de la galerie Jpb ART (JEAN-PAUL BOTELLA), à la Ponche. C'est le côté sauvage de Saint Tropez qui a inspiré la photographe, lors de notre dernier shooting Mode exclusif, sublimant la presqu'île de sa touche particulière

After exclusively creating an exhibition-event for the Hôtel Ermitage, photographer Marie Allain - whose portfolio of artistic projects is growing constantly - is exhibiting her latest work at the JPB Art Gallery (Jean-Paul Botella) in the La Ponche neighbourhood. The photographer drew inspiration from the wild side of Saint-Tropez for our recent exclusive fashion shoot, adding her unique touch to the beauty of the peninsula.

CAROLINE DECHAMBY

INSTALLE SON REFRESHED POP ART À SAINT-TROPEZ

Après un parcours extraordinaire et face au succès croissant rencontré, Caroline Dechamby s'installe à Saint-Tropez. Elle fait les choses en grand en investissant une galerie-boutique moderne qu'elle a forgé à son image. Colorée, chargée d'énergie positive et lumineuse. Cette Hollandaise y reprend le Art & Luxury Concept de sa galerie suisse, auparavant installée dans la luxueuse station de ski de Crans-Montana, où elle s'est établie. C'est au 14 rue Joseph Quaranta que l'on retrouve le lumineux espace constellé de ses œuvres. Huiles sur toile et plexi où elle se réapproprie les univers de Mondrian, Warhol, Lichtenstein, Keith Haring ou Magritte, montres-tableaux-bijoux ou encore sacs sérigraphiés produits artisanalement et tirés de ses œuvres, chacun trouvera là support à son goût.

Continuing her extraordinary career and ever-increasing success, Caroline Dechamby has now moved into Saint-Tropez. And she has certainly done things on a grand scale, investing in a modern gallery-boutique forged in her own image. Colourful, radiant and vibrant with positive energy. A concept store where the Dutch artist displays her Art & Luxury creations, a style originally developed in her Swiss premises in the luxury ski resort of Crans-Montana where she began her artistic career. Her new premises, bathed in light and studded with her works, can be found at 14 Rue Joseph Quaranta. Oil on canvas and plexiglass, reappropriating the worlds of Mondrian, Warhol, Lichtenstein, Keith Haring and Magritte, unique hand-painted watches and leather bags created by craftsmen and screen-printed with her works. Whatever your taste you're certain find the perfect item.

